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V úterý 8. listopadu se v Malostranské Besedě natáčel již třiasedmdesátý koncert pro pořad
Folková setkání. Pod patronací agentury Folk&Country hrály kapely Svítání (Brno) a Druhá
Tráva (Česká republika). 

Jak je dobrou tradicí, i tentokrát se sáleček vyprodal několik dní předem. Níže vstupného (80Kč)
mě mile překvapila. Televizní večer zahajovalo Svítání, kapela, která se třeba na Zahradě mihla
již v letech ´98 a ´99 a letos vyorala i Krtečka. Nabídli nám ze svého repertoáru jak skladby
standardně folkové, které ale s bongy a djembe zněly mile jinak, než jak jsme ve folku zvyklí,
tak i něco dravějšího a hravějšího, a píseň vokální, při které běhal mráz po zádech.

Mile odehrané, výborně odzpívané vystoupení se v Besedě setkalo se zaslouženým ohlasem.
Je slyšet, že od minulých let udělali obrovský posun vpřed a nepřečíst si, že se jmenují Svítání,
asi bych je nepoznal. Seděl jsem v sále a nechápal, jak je možné, že v Praze hráli teprve
poprvé. A je určitě docela štěstí, že zrovna u toho byla televize.

Po Svítání spustil Robert Křesťan a Druhá Tráva, kapela roku ´99 v žánru FC. Profesionální
drajv, nasazení, rytmická nekompromisnost textu i melodií, chytrá dynamika, prostě nářez. 

Ostatně na její koncert se do sálu přišlo podívat i několik velkých hudebních osobností, což
hovoří za vše. Druhá Tráva představila profil snad všemi svými nosiči a to, vzhledem k poctu
titulu, není rozhodně hračka. Udělalo mi velikou radost, že hráli něco úplně jiného, než když
jsem je viděl v létě. To se, bohužel, o každé naší kapele roku rozhodně říct nedá. Z vystoupení
bylo cítit, jak se v Americe hraje hudba jinak. Pro radost. Pokud jde o mě, byl jsem nadšen. 

Myslím, že 73. pokračování Folkových setkání v TV bylo jedním z nejlepších podzimních
koncertů v Praze, řekl bych, že nepamatuji takhle vydařené natáčení. Takže se nezapomeňte
dívat!
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